
Kort verslag
van Bijeenkomst raadsvertegenwoordiging over proces naamgeving HAL12
datum 6 november 2019
tijd 16.00 - 16.45 uur
aanwezig Nanne van Dellen, Freek Jansen, Dorien Riswick-Keultjes, Marcel Lap, Huub Meijer &

Lidwine Romviel 

Nanne geeft een terugkoppeling van het gesprek met de initiatiefgroep Bli-jf Altied Turmac, de heren Ab 
Hendriks en Tom Zwollo. Bij dit gesprek was ook Hans Winters aanwezig.
Na de voorgeschiedenis is het eerste gesprek met de raadsvertegenwoordiging besproken. Daarnaast zijn 
de beperkingen van de Tabakswet en de inhoud van de brief van McDonald’s aangegeven.
Er is verzocht om naar de toekomst te kijken. Voorgesteld is om de naam “Turmac” ergens in het 
straatbeeld terug te laten komen. Momenteel is de gemeente bezig met de naamgeving in de nieuw te 
bouwen wijk. De vraag is gesteld of het een compromis kan zijn om namen in de wijk te relateren aan wat 
hier destijds allemaal gebeurde, bijvoorbeeld gerelateerd aan gebruikte machines. Hans Winters heeft de 
Cultuurhistorische Vereniging benaderd en zij hebben een voorstel gemaakt. Gevraagd is of het een 
acceptabel alternatief is om het voorpleintje bij de hal de naam Turmac-plein(tje) te geven.
De heren Hendriks en Zwollo zijn geen voorstander van het proces opnieuw starten met een prijsvraag of 
iets over te doen.
De heer Hendriks verzoekt om bij de raadsvertegenwoordiging aan te geven dat het de voorkeur is om het 
gebouw de naam Turmac te geven, maar dat het Turmac-plein een goed alternatief is. De heer Zwollo kon 
zich vinden in Turmac-plein, maar gaf aan voor de naamgeving van de hal (HAL12) een alternatieve route 
bewandelen. In die naamgeving kon hij zich niet vinden. De heer Hendriks heeft daags erna een mail 
gestuurd met de mededeling dat hij zich terugtrekt uit de initiatiefgroep. Daarmee is de heer Zwollo nu nog 
alleen overgebleven van de initiatiefgroep.

Nanne geeft aan dat het in het proces van belang is hoe de partners erin zitten. Daar is 
raadsvertegenwoordiging ook erg benieuwd naar. De partners hebben eerder aangegeven, ondanks vaker 
aandringen, aan andere zaken prioriteit te geven en geen animo te hebben voor het proces van de 
naamgeving. Toch is mening van de partners erg belangrijk; voor het college, voor de initiatiefgroep en voor 
de raadsvertegenwoordiging. Het is nog niet gelukt om dit gesprek alsnog te hebben, maar dit wordt 
morgen bij de stuurgroep weer aan de orde gesteld.

De raadsvertegenwoordiging is van mening dat het de voorkeur heeft om er minnelijk uit te komen. En niet 
nogmaals naar de inwoners te gaan middels een prijsvraag of iets anders.
Het terug laten komen van de naam “Turmac”, in plein, plantsoen, in de vorm van een constructie o.i.d. 
wordt als heel goed alternatief gezien.
Er wordt op gewezen dat voorkomen moet worden dat daardoor een adreswijziging zou komen.
Verzocht wordt om uit te zoeken waar de bevoegdheid ligt om te besluiten over de naamgeving van de hal.

Afgesproken wordt dat
 Nanne en de raadsvertegenwoordiging leggen dit tijdens een informeel moment voorafgaand aan 

de fractie-overleggen voor aan de raad; 
daarbij wordt het proces tot nu aangeven, het voorstel neergelegd met de vraag of iedereen zich 
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daar in kan vinden en bij een meerderheid is het akkoord;
daarnaast de mening polsen voor de definitieve naam van het gebouw, aangezien de tijd gaat 
dringen en de partners duidelijkheid moeten hebben over de definitieve naam;
wellicht dat maandag 18-11 daarvoor een geschikt moment zou zijn;
in de uitnodiging aan de raad de verslagen als bijlage meesturen;

 Daags erna wordt het resultaat kortgesloten met de partners en de initiatiefgroep;
 Daarna wordt hierover een collegebesluit genomen;
 Tenslotte vindt bekendmaking richting de gemeenteraad.

Naschrift:
Het college is bevoegd om “namen toe te kennen aan delen van de openbare ruimte en zo nodig aan 
gemeentelijke gebouwen en bouwwerken” (Verordening naamgeving en nummering gemeente 
Zevenaar). Het college wil echter graag aan de uitdrukkelijke wens van de raad invulling geven om de raad 
bij het proces van de naamgeving te betrekken.
Aan de raad is toegezegd (03-04-2019) om samen met de raad naar het proces rondom de naamgeving te 
kijken. Daartoe is een raadsvertegenwoordiging samengesteld. De wethouder heeft met hen tweemaal 
overlegd.


